
Treść wystąpienia do członków Prezydium ZG PZK, przesłana mailem 
w dniu 23.03.2023:

Kol. Prezes ZG PZK,  Członkowie Prezydium PZK, 
Na posiedzeniu Prezydium ZG które odbyło się w Bydgoszczy,  dnia 17 września 
2022  r.  omawiana  była  sprawa  rozbudowy,  a  właściwie  budowy,  jak  wynikało  z 
przedstawianych  przez  sekretarza  ZG  wizji,  centralnej  radiostacji  PZK.  Wobec 
zaskoczenia  uczestników  posiedzenia  nigdy  wcześniej  nie  omawianym  tematem 
SP0PZK,  rozmachem planowanego zadania, brakiem na to finansowania, brakiem 
jakichkolwiek opracowań koniecznych dla podjęcia realizacji tak dużego w stosunku 
do  możliwości  PZK  zadania  inwestycyjnego,  przewodniczący  GKR  obecny  na 
posiedzeniu zgłosił wniosek o uzupełnienia dokumentacji, nad którą w późniejszym 
czasie  można  by  podjąć  dyskusję  w  gronie  prezydium,  a  później  całego  ZG  o 
celowości realizacji zadania kosztującego budżet PZK kilkadziesiąt tysięcy złotych.  
Zadania  tego  podjął  się  sekretarz  ZG,  kol.  Piotr  SP2JMR  oświadczając  na 
posiedzeniu, że przygotuje w krótkim czasie wymagane dokumenty. Nic takiego do 
dzisiaj nie nastąpiło, a zamiast tego pojawiają się sygnały o kontynuacji zadania bez 
spełnienia podstawowych warunków które by na to pozwalały. 
Wydatki,  które  trzeba  pokryć  w  związku  z  eksploatacją  istniejącej  infrastruktury 
stacji  SP0PZK  (dla  przykładu  ostatnia  faktura  na  kabel  sterujący)  nie  budzą 
wątpliwości  GKR.  Co  trzeba  wymienić,  bo  się  zestarzało  i  zużyło,  to  trzeba 
wymienić.  Ale  żadnych,  absolutnie  żadnych  nowych  zakupów  zdaniem  GKR, 
przedstawionym wstępnie na posiedzeniu, nie należy czynić. Nie ma na to podstaw! 
Przecież  miesiąc  po posiedzeniu  prezydium,  na  swoim posiedzeniu  GKR podjęła 
temat  SP0PZK  i  po  nim  przesłała  wszystkim  członkom,  całemu  Prezydium  ZG 
protokół  GKR  z  dnia  18.10  2022,  w  którym  GKR  zwraca  się  Prezesa  ZG  z 
wnioskiem  o  natychmiastowe  zaprzestanie  finansowania  budowy.  Dla 
przypomnienia, jak GKR zareagowała na ówczesną sytuację, przytaczam fragment 
Protokołu GKR z dnia 18.10.2022 r., w którym w punkcie 3 znajduje się zapis:

"Po  zapoznaniu  się  z  przedłożonym  przez  sekretarza  ZG  PZK  na  posiedzeniu 
Prezydium w Bydgoszczy wstępnym preliminarzem wydatków w kwocie 21.807,54 
zł  przewidzianych  do  poniesienia  na  realizację  zadania  "Budowa  SP0PZK  - 
centralnej radiostacji PZK" oraz po wysłuchaniu dyskusji dot. problemów wynikłych 
w  trakcie  rozpoczętej  budowy,  w  związku  z  nie  zgłoszeniem  tego  zadania  do 
realizacji  w  budżecie  2022,  nie  złożenia  do  tej  pory  żadnych  dokumentów 
uzasadniających budowę radiostacji, braku wcześniejszej dyskusji na temat potrzeby 
posiadania, umiejscowienia, zakresu budowy oraz sposobu dalszego wykorzystania 
radiostacji  na  potrzeby  PZK,  a  także  braku  jakiejkolwiek  dokumentacji 
wykonawczej, w tym założeń techniczno – ekonomicznych i projektu technicznego 
wymaganego dla takiej inwestycji, do czego wcześniej został zobowiązany sekretarz 
ZG PZK,  Główna Komisja Rewizyjna na podstawie par.26 art.4 Statutu PZK 
zwraca się do kol. Prezesa ZG PZK z wnioskiem o natychmiastowe zaprzestanie 
finansowania budowy. Wznowienie budowy i     jej finansowanie może nastąpić po   



ujęciu zadania w preliminarzu budżetowym na rok 2023 zatwierdzonym przez 
ZG PZK i wykonaniu koniecznej dokumentacji."

Szanowni  Koledzy,  Kolego  Prezesie  -  Wszyscy  otrzymaliście  ten  protokół. 
Wnioskowanej decyzji nie podjęto.  Ani w związku z punktem dot. SP0PZK, ani 
w  żadnym  innym  temacie  nie  podjęliście  jako  Prezydium  ZG  
satysfakcjonujących, istotnych działań. Włącznie z wnioskowanym osiągnięciem 
równowagi w zakresie równomiernego obciążenia członków Prezydium pracą.  
Równomiernego obciążenia siebie pracą. 
Kolego Prezesie, szanowni członkowie Prezydium ZG PZK - Odnosimy wrażenie, że 
wnioski  GKR,  kierowane  do  Was,  nie  są  przez  Was  w  ogóle  czytane.  Sugestie, 
prośby, zapytania - pozostają bez odpowiedzi. Nie ma żadnej dyskusji, propozycji z 
Waszej strony załatwiania zgłoszonych spraw. 
Nasza  praca  jest  przez  Prezydium  ZG  kwitowana  milczeniem.  Wydaje  się 
niepotrzebna. Oczywiście, nie chcemy, aby tak było. Pytamy więc kolejny raz - czy 
Prezydium ZG PZK w dalszym ciągu uważa, że kontakt z członkami ZG  raz w roku, 
na czerwcowym posiedzeniu jest wystarczający? 
Czy  dowolność  w  postępowaniu  przy  budowie  SP0PZK,  rozbabrana 
inwentaryzacja,  ciągnące  się  od  lat  RODO,  kompromitujący  tryb 
przygotowywania  zmian  w  Statucie,  pozostawanie  planów  rozbudowy  SI  w 
głowie realizatora, sposób prowadzenia grożących nam postępowań sądowych i 
wiele, wiele innych przykładów nie uprawnia do zadania pytania zasadniczego - 
czy leci z nami pilot..? 
 
Przewodniczący GKR PZK 
Stanisław Leszczyna SQ2EEQ


